



**BIENVENUE
DANS NOTRE DOMAINE
FAMILIAL**

**CHAMPAGNE
ROGER - CONSTANT
LEMAIRE**

**WELCOME
TO OUR FAMILY
ESTATE**





The history of the **Roger-Constant Lemaire** estate dates back to the late 19th century to the village of Hautvillers. Our family has continued to build on the know-how of our ancestors, producing exceptional champagnes: the estate does not employ malolactic fermentation or fining methods, nor do we filter the champagne. The family specialises in creating champagnes with an exceptionally fresh palate, characterised by authenticity and the distinctive flavour of the terroir.

L'histoire de la **Maison Roger-Constant Lemaire** remonte à la fin du 19ème siècle à Hautvillers. Notre famille perpétue le savoir-faire de nos ancêtres en produisant des champagnes atypiques: la Maison ne pratique ni la fermentation malo-lactique, ni la méthode du collage, ni la filtration du champagne. La spécialité familiale repose sur des champagnes d'une grande fraîcheur en bouche, marqués par l'authenticité et par le goût du terroir.



Notre vignoble se situe au coeur de la Champagne, dans la Vallée de la Marne. L'amour de la vigne et du vin compose l'essence même de nos cuvées. Le respect de l'environnement, l'utilisation de l'algue marine pour fertiliser les terres, la vinification traditionnelle alliée aux techniques modernes, font l'image et la réputation de nos champagnes à travers le monde.



Venez nous visiter dans la Vallée de la Marne !

Our vineyard lies at the heart of the Champagne region, in the Marne Valley. Our passion for vines and wine forms the very essence of the cuvées we produce. Environmental protection, use of seaweed fertiliser on the land, traditional winemaking practices combined with modern production techniques... these are the elements that have forged the image and the reputation of our champagnes throughout the world.

Come visit us in the Marne Valley !



Champagne
Roger-Constant LEMAIRE
 50 rue de la Glacière
 51700 Villers sous Châtillon
 Tel : +33 (0)3 26 58 36 79
 GPS Lat. 49.095719
 Long.3.8011622
 contact@champagne-lemaire.fr
 www.champagne-lemaire.fr

**Horaires d'ouverture /
 Opening Hours**

Lun-Ven/Mon-Fri	09:00 - 12:00 14:00 - 17:00
Sam/Sat	10:00 - 17:00
Dim/Sun	10:00 - 12:00